
van de vergadering gehouden op 11 januari 2016.
Aanwezig: Aad Kramer, Cees Zwart, Dick Leeuwenkamp (secretaris), Henk Rens, Hans Verheggen, 
Johan Visser (voorzitter), Helga Wagemaker. 
Afwezig:  geen
Gasten:   geen

Deze keer een besloten vergadering waarin we naast lopende zaken van gedachten wisselen over 
de toekomst van de dorpsraad Burgerbrug.

Notulen vergadering 16 november.
Inhoudelijk geen opmerkingen. Ten aanzien van de bouwkavels naast de school wordt opgemerkt 
dat het sonderen of er belangstellenden zijn het belangrijk is om te weten wat de kavels moeten 
gaan kosten.

Actie: Dick zal navraag doen bij/via wethouder Beemsterboer. 

Verslag veldbezoek 1 oktober.
Verslag ontvangen. In vergelijk met de lijst van 5 maart zijn er een aantal punten die nu 
onzichtbaar zijn. Dit betreffen punten die via mailberichten zijn doorgezet naar HHNK en Provincie.

Actie: Dick maakt een nieuw overzicht.

Brugpraat.
De wintereditie ligt bij de drukker en zal eind van de week worden verspreid. De redactie wordt 
uitgebreid, woensdag 13 heeft Helga het eerste overleg in de nieuwe samenstelling.

Gemeentezaken.
Wethouder Van der Veek heeft een brief gezonden met het verzoek die in Brugpraat op te nemen. 
Het betreft een nieuwe aanpak van afvalverzameling, met name oud papier. We besluiten dat de 
brief wordt opgenomen met daaraan de vraag gekoppeld wat de inwoners ervan vinden.
Voor wat betreft oud papier is de situatie zo dat de inkomsten binnen Burgerbrug kunnen blijven 
maar dat daar dan wel een tegenprestatie tegenover moet staan.

Subsidie 2016.
Het jaar 2015 kunnen we afsluiten met een klein batig saldo. Voor 2016 wordt het weer spannend. 
De gemeentelijke subsidie is gelijkgetrokken met wat ook andere dorpsraden ontvangen. Voor ons 
een verlaging van ca. 250 euro. We gaan dus creatieve activiteiten bedenken om dit te 
compenseren.

Rondvraag.
. de oude gymzaal moet nodig een opknapbeurt hebben. Veel groene uitslag op waterborden en zo.

Actie: Dick zal Frank Watertor vragen in welke mate de gemeente dit kan aanpakken. 
. er zijn opmerking gemaakt dat de parkeerruimte bij de nieuwe school te beperkt zou zijn. Er is de
suggestie dat misschien de auto's van het onderwijzend personeel een plaatsje bij de school 
zouden kunnen krijgen. Dit zal worden doorgegeven aan het schoolbestuur.

Toekomst dorpsraad.
In de loop van dit jaar zullen drie leden hun activiteiten beëindigen waaronder de voorzitter en 
secretaris, beiden meer dan 10 jaar in functie. Penningmeester Henk Rens gaat verhuizen naar 
Brabant. Voor hem moet per direct opvolging worden gevonden. Alle pogingen tot nu om nieuwe 
leden te vinden, zijn vruchteloos gebleven. We gaan opnieuw op zoek naar vier nieuwelingen.

(Wilt u als gast aanschuiven dan even aanmelden via de secretaris want soms worden vergaderingen 
verplaatst. D. Leeuwenkamp 0226 381561 / dorpsraadburgerbrug-nh.nl
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NOTULEN.


